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متن پرسش

با سلام: استاد بنده همواره این سوال برایم وجود دارد که شخصیتی مثل آقای حسین نصر که نگرش

عمیقی به دین دارد چرا از نظر سیاسی این رفتار ها را دارد؟ حال و هوای این مباحث کجا و رس

دفتر فرح بودن کجا؟ با تشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: شاید در مورد ریاست دفتر فرح بتوان گفت ایشان از آن طریق زمینهای را

یافتند و توانستند کتابهای مهم عرفانی و فلسفی را احیاء کنند و حقاً چنین کاری را انجام دادند. و در

مورد عدم حضور ایشان در امور سیاسی، فکر میکنم امثال آقای سیدحسین نصر به این نتیجه

رسیدهاند که بدون درگیری با استکبار و بدون تأد آن، میتوانند زندگی دینی خود را ادامه دهند. در

حالیکه به نظر میرسد بهتر بود با تقابل با استکبار، دینداری را معنایی پیامبری ببخشند و مستقیمتر

با طاغوت درگیر شوند. با اینهمه نباید از شخصیت حکیمانه و عالمانه و آیندهنگرانهی ایشان

چشمپوشی نمود. موفق باشید 


